
VERZOEK van inwoners van RIEL

AAN burgemeester en wethouders, Mevr. I. van der Horst, De heer S. Sperber

ONDERWERP: De Leybron 

Op 19 augustus 2013 zijn  een aantal  Rielenaren bij  elkaar  geweest.  Aanwezig waren Jos Geerards,  Simon 
Segers,  Wim Timmermans,   Isabelle  Visser,  Joke  Aerts,  Mike  Leers,  Frans  Loots,  Toon Schellekens,  Martin 
Hermans, Anyta Pigmans.

Allen uit Riel, ondernemer of zorggericht, maatschappelijk betrokken en met visie.

Aanleiding is de vraagstelling: hoe worden we oud in Riel, wat is er nodig?

Voor de inhoud van deze bijeenkomst verwijzen we naar het bijgevoegde verslag.

De aanwezigen geven   aan dat het gebouw niet uitnodigend genoeg is om de activiteiten die vanuit de WMO 
onderschreven zouden worden onderdak   te  bieden.  Momenteel  heeft  het  gebouw een  introvert  en  gesloten 
karakter   terwijl   het   juist   een   uitnodigend   en   open   karakter   zou   moeten   hebben.   Men   proeft   dat   langzaam 
ontwikkelingen geboren worden die een goed onderdak nodig hebben, een ontmoetingsplaats in Riel, waar je 
graag wil zijn. 
Alle aanwezigen geven aan dat het succes van activiteiten voor een groot deel door het pand bepaald worden, en 
dat, naast de daadwerkelijke ontwikkeling van deze activiteiten, het pand echt aangepakt dient te worden. Graag 
willen  allen  aanwezigen  onderschrijven  dat  een  renovatie  waarbij  de  Leybron  een  open  karakter   krijgt,   een 
stimulans is om verdere initiatieven geboren te laten worden.
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